



School Vision, Mission and Objectives

Vision

EIS empowers academically excellent and emotionally resilient learners who embody Qatari values and thrive in a rapidly changing world.

Mission

We equip all learners with rigorous academic knowledge, 21st-century competencies, social-emotional skills, and Qatari values to achieve lifelong success.

Values

Respect Responsibility Communication Excellence in Teaching and Learning

Objectives

- To foster academic excellence and mastery across all subject areas, enabling every student to achieve his/her fullest potential and exceed recognized academic standards
- To nurture students' emotional, social, and physical well-being, fostering resilience, empathy, and personal growth in a supportive learning environment
- To equip students with critical thinking, creativity, communication, collaboration, and ethical digital literacy skills necessary for lifelong learning and success in a global society
- To promote integrity, civic responsibility, and pride in Qatari identity, alongside global awareness, respect for diversity, and commitment to sustainability
- To ensure an inclusive, safe, and welcoming school climate where diversity is respected, and every student feels valued and supported
- To foster meaningful partnerships with families and the wider community, recognizing their essential role in enriching educational experiences and student achievement
- To cultivate a culture of continuous improvement, collaboration, and professional learning among staff, promoting innovative teaching practices

رؤية ورسالة وأهداف المدرسة

الرؤية

تسعى مدرسة النخبة العالمية إلى تمكين جيلٍ متفوّق أكاديميًّا، متّزن نفسيًّا وعاطفيًّا، يعتزّ بقيمه القطرية، ويتميّز في عالمٍ متجدّد ومتسارع التغيّر.

الرسالة

نزوّد طلابنا بمعرفة أكاديمية رصينة، وكفاءات القرن الحادي والعشرين، والمهارات الاجتماعية والعاطفية، والقيم القطرية الأصيلة، لإعدادهم لتحقيق النجاح المستدام مدى الحياة.

القيم

الاحترام المسؤولية التواصل التميّز في التعليم والتعلم

الأهداف

- تعزيز التميّز الأكاديمي والإتقان في جميع المواد الدراسية، بما يمكّن كل طالب من تحقيق أقصى إمكاناته وتجاوز المعايير الأكاديمية المعتمدة.
- رعاية الصحة النفسية والاجتماعية والجسدية للطلاب، وتنمية القدرة على التحمّل، والتعاطف، والنمو الشخصي في بيئة تعليمية داعمة.
- تزويد الطلاب بمهارات التفكير النقدي، والإبداع، والتواصل، والتعاون، والمعرفة الرقمية الأخلاقية، بما يؤهلهم للتعلّم مدى الحياة والنجاح في مجتمع عالمي.
- تعزيز النزاهة، والمسؤولية المدنية، والاعتزاز بالهوية القطرية، إلى جانب الوعي العالمي، واحترام التنوع، والالتزام بالاستدامة.
- ضمان بيئة مدرسية شاملة وآمنة ومرحّبة، يُحترم فيها التنوع، ويشعر فيها كل طالب بالتقدير والدعم.
- تعزيز الشراكات الفاعلة مع الأسر والمجتمع، إدراكًا للدور الأساسي الذي تلعبه في إثراء التجربة التعليمية وتحقيق إنجازات الطلاب.
- ترسيخ ثقافة التحسين المستمر، والتعاون، والتعلّم المهني بين أعضاء الهيئة التعليمية، بما يسهم في تطوير ممارسات تعليمية مبتكرة.